

TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA:

Your Standing Committee on INDUSTRIAL RELATIONS presents the following as its Second Report.

Meetings:

Your Committee met on Tuesday, July 2, 2002 at 6:30 p.m. in Room 255 of the Legislative Building.

Matters Under Consideration:

- **Bill (No. 29)** – The Engineering and Geoscientific Professions Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les ingénieurs et les géoscientifiques
- **Bill (No. 30)** – The Architects Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les architectes

Membership Resignations / Elections:

Substitutions received prior to commencement of meeting:

- Mr. SCHULER for Mr. DERKACH
- Mr. PITURA for Mr. GILLESHAMMER
- Mr. PENNER (Steinbach) for Mr. LAURENDEAU
- Mrs. DACQUAY for Mr. TWEED
- Mr. JENNISSEN for Ms. KORZENIOWSKI
- Mr. SANTOS for Mr. NEVAKSHONOFF

Public Presentations:

Your Committee heard 1 presentation on Bill (No. 30) – The Architects Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les architectes, from the following organization:

Steve Kohlmeyer

Manitoba Association of Architects

Bills Considered and Reported:

Bill (No. 29) – The Engineering and Geoscientific Professions Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les ingénieurs et les géoscientifiques

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Bill (No. 30) – The Architects Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur les architectes

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Submitted by:

Mr. Daryl Reid, Chairperson

July 2, 2002